



مكافآت حصرية بانتظارك مع بطاقة سيجنتشر للأعمال الائتمانية من Visa

Exclusive Rewards for Signature BusinessCredit Card by Visa

Terms and Conditions الشروط والأحكام

- تقدَّم هذه الحملة حصريًا لحاملي بطاقات سيجنتشر للأعمال الائتمانية البنك التجاري من Visa.
- This campaign is open exclusively to Commercial Bank Signature Business Credit Card holders by Visa.
- يقتصر العرض على المعاملات المنفذة باستخدام بطاقة سيجنتشر للأعمال الائتمانية من Visa خلال فترة الحملة. ويجب على حامل البطاقة إتمام عمليات شرائية بمجموع لا يقل عن 10,000 ريال قطري للتأهل والاستفادة من العرض.
- Only transactions completed with Signature Business Credit Card by Visa will be considered. Cardholders must perform purchase transactions totaling a minimum of QAR 10,000 to qualify.
- تمتد فترة الحملة من تاريخ 16 سبتمبر 2025 لغاية 8 دىسـمبر 2025.
- The campaign period is from 16 September 2025 to 8 December 2025.
- سيتم اختيار 25 فائزًا من خلال سحب عشوائي من بين جميع العملاء المؤهلين الذين أجروا عمليات شرائية بقيمة 10,000 ريال قطري أو أكثر باستخدام بطاقة سيجنتشر للأعمال الائتمانية من Visa خلال فترة الحملة.
- A total of 25 winners will be selected through a random draw from all eligible customers who complete purchase transactions amounting to QAR 10,000 or more using their Signature Business Credit Card by Visa during the campaign period.
- سيتم إيداع مبلغ الاسترداد النقدي وقدره 1,000 ريال قطري في حساب الفائز خلال 30 يوم عمل من نهاية فترة الحملة.
- Cashback rewards of QAR 1,000 will be credited to the winner's account within 30 business days from the end of the campaign period.
- يجب أن يكون حساب حامل البطاقة نشطًا وفي وضع جيد وقت إصدار الجائزة.
- The cardholder's account must be active and in good standing at the time of reward issuance.
- يحتفظ البنك بالحق في استبعاد أي مشارك يثبت قيامه بإساءة استخدام الحملة أو محاولة التلاعب بها بأي شكل من الأشكال.
- 7 The Bank reserves the right to disqualify any participant found to be misusing or attempting to manipulate the campaign in any way.
- المعاملات التي تتم عبر أجهزة الصراف الآلي غير مؤهلة للاستفادة من هذه الحملة.
- 8 ATM transactions are not eligible for this promotion.
- يتم منح الاسترداد النقدي على مستوى الحساب؛ فإذا كانت الشركة تمتلك أكثر من بطاقة مؤهلة، فسيتم احتساب أول معاملة مؤهلة فقط عبر جميع البطاقات.
- Ocashback is awarded at the account level. If a company holds multiple eligible cards, only the first qualifying transaction across all cards will be considered.
- سيتم إحراء السحب بتاريخ 11 ديسمبر 2025.
- The draw will be conducted on 11 December 2025.
- سيتم إخطار الفائزين عبر الرسائل النصية القصيرة أو البريد الإلكتروني أو الاتصال الهاتفي في غضون 10 أيام عمل من تاريخ السحب.
- Winners will be notified via SMS, email, or phone call within 10 business days after the draw.

